

Minnesanteckningar från sektionsmöte 181115

Närvarande:

Daniel Dahlström, Joakim Gustavsson, Daniel Johansson, Joakim Palmér, Peter Ekwall, Henrik Petersson, Lisa Eriksson, Fredrik Bodin, Daniel Eriksson och Malin Berlin Natrup (+ Kalle Hvass)

1. David Lindberg från Smålandsidrotten berättade om sitt arbete och hur de kan hjälpa oss;
 - **Lärgrupper:** Ett exempel på hur vi kan få ihop pengar till klubben är att ha lärgrupper. En lärgrupp kan vara ett föräldramöte, matchgenomgångar, sektionsplaneringar, tränarträffar mm. För att det ska räknas som lärgrupp ska det vara minst 3 pers, minst 45 min/gång (egentligen, men kan ev. delas upp lite) och sammanlagt 3 lektionstimmar (d v s 3 x 45 minuter). (Se bilaga 1). Det finns färdigtryckta blanketter som David lovar att skicka till oss. Om vi börjar med detta genererar det pengar till klubben. Vi skickar in blanketten till Göran på ASK.
 - **Idrottslyftssatsning:** Vi kan söka pengar för att göra idrottslyftssatsningar. Det kan t. ex vara en kurs i hjärt-och lungräddning, värdegrundsarbete, söka stöd till anläggningar.
 - **Inkludering och mångfald:** Satsning inom "Inkludering och mångfald" läs mer på Smålandsidrottens hemsida.
 - **Ledarcoach:** Vi kan söka pengar för att ha en ledarcoach som kan hjälpa och stötta tränarna i sektionen. Se bilaga 2.
 - David delade ut olika "Barnens spelregler, "Skapa trygga idrottsmiljöer och Bris-idrottsledare, vi finns för dig! Foldrarna finns i innebandyskåpet i FB-hallen för den som vill

läsa.

- Diskussion kring en Föreningsdag och hur Smålandsidrotten skulle kunna medverka.

2. Laget runt! Hur är läget i lagen?

F06-07-08 De är igång och de är intresserade och tycker att det är roligt. Ca 20 tjejer är aktiva.

P07/08 Ca 18 st i gruppen. Börjat spela serie. Det saknas tröjor.

P01/02 18 st Dennis har hoppat av. Laget saknar målvakt.

Herrlaget Det varierar i antal som flest har det varit 8 st, som inte redan ingår i ett av våra yngre lag.

F03/04 Ca 14 st Liam Lindstrand och Rickard Peterson är tränare tillsammans med Rolf Råsberg. Matcher är inplanerade. 05:or är också välkomna.

P03/04 ca 13 st. Lukas tar stort ansvar. Jonathan har tagit ansvar för målvaktsträningar då och då. Peter E trivs gott!

PF06 16 st. Det finns en målvakt men vi har tappat en målvakt. Vi har startat ett samarbete med en målvakt i 05-laget.

P05: 18 spelare. Det går framåt. De har anmält sig till Fair play cup.

P10-11: De har samma träningstid men de delar upp gruppen efter ålder.

P09: De har hamnat i en för lätt poolspelsgrupp. Ett försök skulle kunna göras för att komma med i ytterligare en poolspelsgrupp, på lite svårare nivå.

3. **Fryspåsar**

Det finns att hämta hos Pär Nilsson. Spelar man seriespel ska man sälja 6 paket/spelare à 65 kr totalt 390 kr.

Poolspel 4 paket/spelare spelare à 65 kr totalt 260 kr.

Träningsgrupp 2 paket/spelare spelare à 65 kr totalt 130 kr.

När tränaren lämnar ut plastpåsarna ska föräldrarna betala för alla plastpåsarna direkt. När alla föräldrar har betalat ska tränaren swisha pengarna till Ulf Persson 076-317 38 52. I meddelanderutan skriver man sitt namn och vilket lag man representerar.

4. **Klubbkläder**

Det är bara att köra på.

Prissättning ska ligga i överkant så att det garanterat täcker kostnaden för trycket. Det ska bara vara en inbetalning till Åke. Mer info kommer. Peter fortsätter jobba med detta.

5. **Tränartröjor**

Peter hämtar dem i morgon.

6. **Sponsorsgruppen**

ASK önskar att någon i innebandysektionen ingår i sponsorgruppen. Det är drygt 30 sponsoravtal som ska omförhandlas i vår. Någon skulle behöva hjälpa till med ca 10. Är någon intresserad? Vi skulle verkligen vilja bidra med detta! Hör av er till Pär eller Daniel D.

7. **Matchställ**

Vi behöver minst 15 tröjor i varje ställ, gärna ca 17. Om man behöver beställa extra är en tanke att beställa några tröjor i rymligare storlekar, så det finns lite variation inom varje ställ.

8. **Tankar inför helger med många matcher.**

De första lagen sätter upp lappar i vilket omklädningsrum de olika lagen ska vara.

Om vi vet att det är många matcher kan man tänka på att informera motståndarlaget om det i tid så att de vet det när de anländer.

Fikabiljett ska delas ut till bortalagets tränare, byts in mot kaffe/dricka och kaka/chokladbit i kiosken.

Det är trevligt om varje lag ber sina kioskansvariga att ta med hembakat. Vi ska även be Jonna att köpa in exempelvis delicatobollar.

9. **Ibis**

Man hör själv av sig direkt till förbundet om man vill ha en personlig inloggning.

10. **Domare**

Det fungerar bra med domarna. Det kommer att anordnas en domaransvarigträff i januari som domaransvarig borde åka på.

11. **Sargen**

De som sätter upp sargen inför träningarna måste sätta upp hela sargen alltså även de fyra småbitarna. Vi jobbar på att sprida en instruktion!

12. **Bollar**

Det behövs fler bollar. Hur löser vi det?

13. **Inställd träning**

Om man ställer in en träning ska man skicka ut ett meddelande om det i sms-gruppen. Då vet laget som tränar efter att man ska bygga sarg. Och givetvis också höra av sig till Cathrin på kommunen (helst i god tid innan) så vi slipper betala för tider vi inte använder.

14. **Städning**

Vi måste städa i ordning efter oss. Det har hänt att målvaktsställ ligger kvar på golvet utanför skåpet, västar mm.

15. **Styrelserepresentant**

Vem vill vara det? Finns det någon som är intresserad? Vi behöver verkligen ordna detta till årsmötet!

Pär serverar i så fall med underlag till mötena. Det är möte 1 g/mån.

16. **Medlems- och träningsavgifter**

Sista betalningsdag är den 30/10. Sista betalning nu efter påminnelse sattes av Göran till sista november.

Om en spelare inte har betalat efter en påminnelse från oss tränare så kan spelaren ej vara med på match. Vårt mål är att ALLA ska betala sina avgifter inom innebandyn den här säsongen.

Vid datorn Malin Berlin Natrup

Minnesanteckningarna varsamt redigerade och kompletterade av Daniel Dahlström